
Koszalin, 19.04.2021 

Dorota Róża Chałat 
Radna Rady Miejskiej w Koszalinie 

Pan Prezydent Piotr Jedliński 

Urząd Miejski w Koszalinie 

Zapytanie międrysesyjne 

Szanowni Panie Prezydencie 

W ramach moich dyżurów radnej mieszkańcy Koszalina, którzy są 
użytkownikami koszalińskiego single tracka skierowali zapytanie jako radnej w sprawie, która 
ich bardzo niepokoi, a mianowicie stan techniczny niedawno wykonanego w ramach Budżetu 
Obywatelskiego koszalińskiego singletrack'a. 

Panie Prezydencie bardzo proszę o odpowiedź na pytanie mieszkańców Koszalina 
cyt." Dlaczego władze miasta Koszalina nie potrafią wyegzekwować od wykonawcy trasy 
rowerowej, przywrócenia jej do stanu używalności zgodnie z zasadami sztuki budowlanej, 
w ramach gwarancji na wykonanie robót? „ 

Z poważaniem 
Dorota Róża Chałat 

Radna Rady Miejskiej w Koszalinie 



Koszalin, 20.04.2021 

Dorota Róża Chałat 
Radna Rady Miejskiej w Koszalinie 

Pan Prezydent Piotr Jedliński 

Urząd Miejski w Koszalinie 

Zapytanie międzysesyjne 

Szanowni Panie Prezydencie 

W ramach dyżuru radnej otrzymałam zapytane od mieszkańców osiedla Unii Europejskiej 
w sprawie jaka ich dotyka od dawna. Jednak jak mówią miarka się przebrała, bo brakuje 
reakcji ze strony miasta. 

Stan faktyczny: poniżej przesyłam zdjęcia jak wygląda najbliższe otoczenie ogródków 
działkowych Jamno z tyłu za osiedlem Unii Europejskiej a dokładniej za ulicą Maltańską. 
Zamieszczam również zdjęcia z terenu wokół ścieżki rowerowej jest podobnie (w bliskiej 
odległości od ogródków działkowych), wszędzie jest śmieciowisko. gdzie są bramy 
działkowe. 

Zwracam się do Pana prezydenta z prośbą o udzielenie informacji na temat: 

1. W jaki sposób można egzekwować od właścicieli ogrodów działkowych lub zarządców 
odpowiednie wyrzucanie odpadów komunalnych w trakcie bytności na swojej działce, 
skoro takich kontenerów tam nie ma? 

2. Kto ponosi koszty wywozu śmieci spod płotu działek, skoro na terenie ogródków 
działkowych nie ma pojemników na śmieci, a śmieci jednak w czasie okresu 
działkowego są wytwarzane i wyrzucane, gdzie się da. jak widać na zdjęciach poniżej? 

3. Kto za taki stan odpowiada, skoro on się odbywa na terenach miasta Koszalina? 
4. W jaki sposób zamierza Pan jako prezydent miasta (gospodarz) rozwiązać ten 

śmieciowy problem? 
5. W ramach poruszanego tematu utrzymania czystości w Koszalinie przy terenach 

ogródków działkowych, proszę również o informację: 
- Ile umów na odbiór (1) odpadów bio, (2) odpadów komunalnych zostało podpisanych 
w roku 2020 i 2021 przez ogrody działkowe (jakich ogrodów, przy jakich ulicach?) 

6. W ramach tematu czystości miasta Koszalina, w kontekście ostatniego maila który 
otrzymali wszyscy radni oraz pracownicy i zarząd Urzędu Miasta w Koszalinie, proszę o 
informację na temat: 
- planów na utrzymanie czystości w mieście Koszalina? 
- informację jakie działania edukacyjne zostały podjęte przez Urząd Miasta w Koszalinie w 
latach 2019-2020 oraz jakie są zaplanowane na rok 2021? (działania i wydatki) 
- podjętych działań zmierzających do eliminowania tzw. brudnych stref miasta Koszalina (tych 
które są zanieczyszczane od lat)? 
- strategii miasta na przyszłość w temacie wypracowania wspólnie z biznesem / młodzieżą/ 
organizacjami pozarządowymi (mieszkańcami Koszalina) odpowiednich narzędzi do 
utrzymania czystości w Koszalinie. 



Bardzo proszę o interwencję i podjęcie stosownych działań zmierzających do dbania o czystość 
miasta z uwzględnieniem okolic ogródków działkowych. 

Z poważaniem 
Dorota Róża Chałat 

Radna Rady Miejskiej w Koszalinie 
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